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 20 november 2019
Agendapunt Advies van de commissie

1. Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
2. Mededelingen van de voorzitter De voorzitter deelt mee dat wethouder Wolthers afwezig is.
3. Toezeggingen college, 

prioriteiten- en 
verplichtingenagenda

Wethouder Kastje deelt mee dat het antwoord op de vraag, 
verwoord in toezegging T19/144, is dat de uitbreiding van de 
BOA’s incidenteel is.
Verder deelt hij n.a.v. T19/034 mee dat de drie verwachtte 
producten niet dit jaar kunenn worden opgeleverd. Het streven is 
om de intentieovereenkomst in januari 2020 bestuurlijk rond te 
krijgen en de uittredings- en samenwerkingsovereenkomsten op 
een later moment.

4. Vaststellen verslag commissie 
D&B d.d. 25 september 2019

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Mededelingen van en vragen aan 
de wethouder A.J. Wolthers

--

6. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

Geen opmerkingen.

7. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Kastje

Bij dit agendapunt zijn insprekers, die over niet-geagendeerde 
onderwerpen het woord voeren, namens energiecooperatie HET.

Voor de de inspraakbijdrage wordt verwezen naar de door de 
insprekers toegezonden stukken en het schriftelijke- en 
audioverslag van de vergadering, dat op de website wordt 
geplaatst.

Wethouder Kastje beantwoordt de vragen van de VVD over 
geothermie en over de laadtijden van de GAD.

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar 
het schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

8. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

Geen opmerkingen.

9. Evaluatie pilot velbeleid Bij dit onderwerp voert een inspreker het woord.

Wethouder Kastje zal met een collegebrief nadere informatie 
geven, onder meer over hoe het college de fasering voor zich ziet, 
hoe de monitoring wordt geregeld en hoe het college oordeelt over 
de suggesties van de VVD (soortenlijst beschermde bomen) en het 
CDA (tweede pilot zonder bomenlijst) (T19/151).

Advisering: De woordvoerders van de fracties van GrL, D66, HvH 
adviseren het college positief. Het CDA geeft aan een positieve 
grondhouding te hebben. De SP, HB en PvdA adviseren negatief. 
De VVD en de CU adviseren licht negatief (pilot nog even 
voortzetten en/of voorzichtig uitrollen en bij problemen meteen 
stoppen).
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10. Raadsvoorstel gescheiden 
afvalinzameling scholen

Advisering: De woordvoerders van de fracties CU en VVD maken 
een voorbehoud. De overige fracties adviseren de raad positief. 

Het onderwerp kan met debat in de raad worden geagendeerd.
11. CO2 neutraal maken en het 

binnenklimaat verbeteren van het 
gemeentelijk vastgoed voor 
eigen gebruik

Wethouder Kastje zal vóór de fractievergaderingen voorafgaande 
aan de raad van 11 december met een collegebrief nadere 
informatie verstrekken, waarbij de technische vragen –die in de 
commissievergadering niet beantwoord konden worden- alsnog 
worden beantwoord (T19/152).

Advisering: De woordvoerders van de fracties van het CDA, de 
CU en HB achten het stuk niet rijp voor de raad. De SP adviseert 
de raad negatief. De overige fracties achten het stuk rijp voor de 
raad en/of maken een voorbehoud.

Het onderwerp kan met debat in de raad worden geagendeerd.


